



بيان سياسية توزيع الأرباح

مجلس الإدارة: مجلس إدارة شركة الخليج الدولية للكيماويات ش.م.ع. ("الشركة") المدرجة في بورصة مسقط قرر في إجتماعه المنعقد بتاريخ 1 مارس 2026 اعتماد بيان سياسة توزيع الأرباح.

نية توزيع الأرباح على المساهمين: تعتزم الشركة توزيع أرباح على المساهمين.

فترة التوزيع: سنوية.

إستراتيجية توزيع الأرباح: نقدا/ أسهم مجانية/ خطة إعادة استثمار الأرباح... إلخ.

المركز المالي للشركة: تلتزم الشركة بدفع الأرباح من الأرباح المحتجزة بعد الوفاء بجميع التعهدات المالية، والحصول على موافقة الجهات المختصة، وبما يتوافق مع أحكام قانون الشركات التجارية والتشريعات العمانية السارية.

إستراتيجية النمو: التركيز على توزيع الأرباح.

مستجدات القطاع: قطاع البناء والتشييد في سلطنة عُمان يشهد نمواً حذراً، مدفوعاً بشكل أساسي بالمشاريع المدعومة حكومياً ضمن "رؤية عُمان 2040" في قطاعات السياحة والطاقة المتجددة واللوجستيات. وفي حين أن المشاريع الكبرى قيد التنفيذ تتمتع بوضع جيد، إلا أن القطاع يواجه تحديات مع المنافسة الشديدة والضغط على هوامش الربح.

خطة توزيع الأرباح:

- تعتزم الشركة توزيع أرباحها خلال المدة الزمنية المحددة من قبل هيئة الأوراق المالية بعد اعتمادها من قبل الجمعية العامة.

- يتم تنفيذ التوزيعات من خلال شركة مسقط للمقاصة والإيداع.

- يقتصر الإستحقاق على المساهمين المقيدون في سجل المساهمين كما في تاريخ الإستحقاق المعتمد.

آلية إعلان توزيع الأرباح: سيتم الإفصاح عبر منصة الإفصاح الرسمية لبورصة مسقط، ضمن المدد الزمنية المحددة وفقاً للمتطلبات التنظيمية المعمول بها.

إعتماد الأرباح: سيتم اعتماد توزيعات الأرباح من قبل المساهمين في إجتماع العمومية السنوي بناء على توصية مجلس الإدارة.

ميررات السياسة: يهدف توقيت توزيع الأرباح إلى تلبية أي إلتزامات قائمة على الشركة، بما يتناسب مع الإلتزامات المالية للشركة وبما يراعي قدراتها التدفقية النقدية.

معلومات إضافية: لا يوجد.

بنود قانونية (إن وجدت): لا يوجد.

Gulf International Chemicals SAOG

P.O. Box 132, Postal Code 124, Sultanate of Oman
Tel. : (+968) 24446800 Fax : (+968) 24446808
E-mail : info@gicom.com



شركة الخليج الدولية للكيماويات ش.م.ع.

ص.ب : ١٣٢، الرمز البريدي : ١٢٤ الرسيل، سلطنة عُمان
هاتف : ٢٤٤٤٦٨٠٠ (+٩٦٨) فاكس : ٢٤٤٤٦٨٠٨ (+٩٦٨)
البريد الإلكتروني : info@gicom.com

التعديلات: تحتفظ الشركة بالحق في إجراء تعديلات على خطة توزيع الأرباح متى ما رأت ذلك ضروريا وسيتم الإعلان عن أي تغييرات تطرأ على الخطة وفقا للأصول المتبعة على الموقع الرسمي للشركة وإبداعها لدى بورصة مسقط.

إخلاء المسؤولية: يقصد بهذا البيان أن يكون بمثابة إطار إرشادي لسياسة توزيع الأرباح للشركة ولا يمثل التزاما قاطعا بشأن التوزيعات المستقبلية، كما أن هذا البيان لا يقيد بأي شكل من الأشكال حقوق مجلس الإدارة في استخدام صلاحياته التقديرية في التوصية / الإعلان عن توزيعات الأرباح، ويحتفظ المجلس بالحق في التعديل أو وضع إستثناءات على هذه السياسة متى إقتضت الظروف ذلك.

معلومات الإتصال: لمزيد من المعلومات/ التوضيحات/ المعلومات المتعلقة بتوزيع الأرباح يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين على هاتف رقم: 24446800 (+968)

بريد إلكتروني: ir@gicom.com

Gulf International Chemicals SAOG

P.O. Box 132, Postal Code 124, Sultanate of Oman
Tel. : (+968) 24446800 Fax : (+968) 24446808
E-mail : info@gicom.com



شركة الخليج الدولية للكيماويات ش.م.ع.

ص.ب : ١٣٢، الرمز البريدي : ١٢٤، الرسيل، سلطنة عُمان
هاتف : ٢٤٤٤٦٨٠٠ (+٩٦٨) فاكس : ٢٤٤٤٦٨٠٨ (+٩٦٨)
البريد الإلكتروني : info@gicom.com

Dividend Distribution Policy

The Board of Directors (BoD) Decision: The Board of Directors of Gulf International Chemicals SAOG (Company) listed on MSX has decided in its meeting on 1st March 2026 and agreed on a decision regarding Dividend Distribution Policy

Dividend to Share Holder Intent: To Pay

Interval: Annual

Dividend Distribution Strategy: Cash/ Bonus shares/ DRIP ... etc.

Company's Financial Position: The Company will pay dividends from its retained earnings after meeting all financial covenants, relevant authorities approvals and in compliance with the Commercial Company Law and other applicable Omani's legislations.

Growth Strategy: Distribution

Industry Update: The Oman construction sector is seeing cautious growth, driven primarily by government-backed Vision 2040 projects in tourism, renewables, and logistics. While the pipeline of large-scale projects is strong, the industry continues to navigate challenges like intense competition and pressure on profit margins.

Dividend Distribution plan:

- The Company intends to distribute its dividends within the timeframe prescribed by FSA following AGM approval.
- Distribution shall be executed through Muscat Depository & Clearing SOAC.
- Only shareholders registered as of the approved record date shall be entitled to receive distribution.

Dividend Announcement Placement Plan: All disclosures shall be made in the official disclosure platform of the Muscat Stock Exchange, within the prescribed regulatory timelines and in accordance with applicable regulatory requirements.

Dividend Approval: Shareholders in the Annual General Meeting, after the recommendation of the Board of Directors of the Company.

Policy Rationale: That the timing of dividend distribution is to cater for any obligations that the Company has with the Company's financial covenants and cash flow capabilities.

Additional Information: -

Legal Clause (If Any): -

Gulf International Chemicals SAOG

P.O. Box 132, Postal Code 124, Sultanate of Oman
Tel. : (+968) 24446800 Fax : (+968) 24446808
E-mail : info@gicomman.com



شركة الخليج الدولية للكيماويات ش.م.ع.

ص.ب : ١٣٢، الرمز البريدي : ١٢٤ الرسيل، سلطنة عُمان
هاتف : ٢٤٤٤٦٨٠٠ (+٩٦٨) فاكس : ٢٤٤٤٦٨٠٨ (+٩٦٨)
البريد الإلكتروني : info@gicomman.com

Amendment: The Company reserves the right to make amendments to the dividend distribution plan. Any changes to the dividend distribution plan will be announced accordingly in the Company's official website and will be filed with MSX.

Disclaimer: This statement is intended to be used as general guidance on the Company's dividend policy and does not represent a commitment regarding the future dividend of the Company. This statement of policy does not in any way restrict the rights of the Board to use its discretion in the recommendation / declaration of a dividend and the Board reserves the right to depart from the policy as and when circumstances so require.

Contact Information: For more information / clarification/ dividend related information, Contact: Investor Relation Officer, Tel: (+968)24446800, Email: ir@gicomman.com.